
Дана 24.11.2023.године са почетком у 9,30 одржан је састанак ЗМК онлине преко 
апликације ЗООМ. 
 
Дневни ред: 
 
1. Анализа изборног такмичења у 2023.години, 

2. Анализа међународних такмичења - јадранско подунавски КУП и светско првенство у 

Словачкој, 

3. Предлози за измену и допуну правилника за 2024.годину, 

4. Финансијски план дисциплине мушица за 2024.годину - лиценце и котизације, 

5. Разно.  

 
На састанку су присуствовали представници следећих клубова: 
 

• Смуђ Пожаревац – Александар Мишић 
• Нови Пазар Нови Пазар-Кенан Адемовић 
• Барица Инђија – Зденко Бребић 
• Но 1 Ваљево- Лука Димитријевић 
• Лињак Опово – Срђан Савулов 
• Нера Бела Црква – Владисав Тодоровић 

 
Састанку су присуствовали и председник Савеза Драган Бошковић, председник ЗМК 
Александар Вучковић и секретар Савеза Јасмина Стојановић 
 Утврђено је да постоји кворум за рад 6 од 8 клубова. 

Дневни ред једногласно усвојен. 

1.  Анализа изборног такмичења у 2023.години 

Председник ЗМК  Александар Вучковић отворио је ову тачку а затим су своја мишљења 
дали и остали присутни на састанку. Сезона се успешно завршила и није било већих 
проблема. Потребно је у наредним годинама размислити и о увођењу језера јер је 
приметно на СП да смо у хендикепу што се тиче такмичења на језерима. 
 

2.  Анализа међународних такмичења - јадранско подунавски КУП и светско 

првенство у Словачкој  
 

Ове године смо учествовали на Светском првенству у Словачкој. Репрезентативци који су 
учествоавали на истом су дали своја мишљења и утиске. Сви су слоожни у томе да је 
атмосфера у тиму била одлична, да су се делиле информације али да је резултат лош, 
посебно чињеница на језеру ни један наш такмичар није уловио ни једну рибу. 



Замерка председника Драгана Бошковића на рад ВД селектора Владимира Марковића јер 
се ни једном за време експедиције није јавио савезу, није послао ни једну фотографију, 
резултате и сл., чак није доставио ни извештај селектора. 
 

3.  . Предлози за измену и допуну правилника за 2024.годину  
 

Усвојен је нови систем такмичења за 2024.годину: 
8 кола на 4 реке, минимално 12 такмичара, максимално 24 такмичара, Такмичење се 
одржава у три сектора са ротацијама ( из сектора А се иде у сектор Б из сектора Б у сектор 
Ц из сектора Ц у сектор А).  
Ротација траје 90 мин а пауза између ротације је 90 минута. 
Дозвољен је улов и циприда минималнемере 18 цм. 
Донета је одлука да цена лиценци буде 6.000,00 ( новац се троши за трошкове 
такмичењеа, вишак иде за репрезентацију), Котизација износи 10.000,00  и из тог фонда се 
плаћа чланарина ФИПС Мушу и остатак иде за репрезентацију.  
Домаћини не наплаћују трошкове за домаћинство. 
На почетку године  клубови који имају више од 3 такмичара а потенцијални су учесници 
ДЈП Купа морају да досставе списак такмичара за учешће на истом.  
 
    4.   Финансијски план дисциплине мушица за 2024.годину - лиценце и котизације  
 
Присутни су се изјаснили да следеће године за учешће  бирају Европско првенство у 
Пољској уместо Светског у Француској. 
Донета је одлука да цена лиценци буде 6.000,00 ( новац се троши за трошкове такмичења, 
вишак иде за репрезентацију). Котизација износи 10.000,00  и из тог фонда се плаћа 
чланарина ФИПС Мушу и остатак иде за репрезентацију.  
Домаћини не наплаћују трошкове за домаћинство. 
   5. Разно 
Донета је одлука да клубови који имају више од 3 такмочара а потенцијални су учесници 
ДЈП Купа , на почетку године доставе списак 3 такмичара који ће те годите учествовати на 
истом. 
 

 Састанак завршен у 11.00                                               Председник ЗМК 
                                                                                             Александар ВУчковић                                            
 

       


